
Projekt

UCHWAŁA  NR  ...........

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia 2019  r.

w sprawie  wyłączenia  Bursy  Szkolnej  z Zespołu  Szkół  Ogólnołcształcących

i Policealnych  im.  Mikolaja  Kopernika  w Nowym  Tomyślu  i włączenia

do  Zespołu  Szkół  Nr  2 im.  Stanisława  Staszica  w  Nowym  Tomyślu.

Na podstawie  art.  12 pkt  1l  ustawy  z dnia  5 czerwca  1998  r.  o samorządzie

powiatowyin  (Dz.  U. z 2018  r. poz. 995, IOO0, 1349,  1432  i 2500)  oraz  art. 91 rist. 7

w  zw.  z art. 29 ust.  I  pkt  1 ristawy  z dnia  14 gnidnia  2016  r.  Prawo  oświatowe

(Dz.  U. z 2018  r. poz.  996,  1000,  1290,  1669,  2203  i2245),  Rada  Powiatu  Nowotomyskiego

uchwala,  co następuje:

% l. Z dniem 31 sierpnia 2019 r. wyłącza  się Bursę  Szkolną  z Zespołu Szkół

Ogólnokształcącycli  i Policealnycli  im.  Mikołaja  Koperi'iika  w  Nowym  Tomyślu.

% 2. Z dniem 1 września 2019 r. włącza się Bursę  Szkolną do Zespołu Szkół Nr 2

im.  Stanisława  Staszica  w  Nowyin  Tomyślu.

% 3. Wykonanie  uchwały  powierza się  Zarządowi  Powiatu.

e) 4. Uchwała  wcliodzi  w życie  z dniem  podjęcia.

W  ciech  L'
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-2961



UZASAJ)NIENIE

do  uchwaly  nr.....................

Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

z dnia  ...................  2019  r.

Podjęcie  uchwały  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  o wyłączeniu  Bursy  Szkolnej

z Zespołu  Szkół  Ogólnokształcących  i  Policealnych  im.  Mikołaja  Kopernika

w  Nowym  Tomyślu  i  włączerńa  do  Zespołu  Szkół  Nr  2 im.  Starńsława  Staszica

w Nowym  Tomyślu  jest  niezbędnym  etapem  reorgarńzacji  w ramach  podległych  placówek

oświatowych.

Przedmiotowa  uchwała  jest  częścią  procedury  optymalizacji  sieci  szkół

ponadgimnazjalnych  w  Nowym  Tomyślu,  polegającej  na  wyłączeniu  wszystkich  szkół

i placówek  z Zespołu  Szkół  Ogólnokształcących  i Policealnych  im.  Mikołaja  Kopernika

w  Nowym  Tomyślu  i włączeniu  ich  do Zespołu  Szkół  Nr  2 im.  Stanisława  Staszica  w Nowym

Tomyślu.  Jej  podjęcie  jest  zgodne  z wyznaczoną  przepisami  oświatowymi  procedurą

uchwałodawczą  w tej sprawie.

Zważywszy  na  powyższe,  podjęcie  uchwały  uważa  się  za zasadne.

PRZEWODNICZACY ZARZĄDu

Andrzej Wilkoński


